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nKonuşmasında Sapanca’nın her zaman 
farklılığını ortaya koyduğunu ifade eden 
Başkan Yüce, “Sapanca bu gece olduğu gibi 
her zaman bir başka. Bizler bu farklılığı ve 
coşkuyu ne zaman olsa burada hissediyoruz. 
Kendimizi evimizde hissediyoruz. Sapanca 
yeşili, mavisi ve doğal güzellikleriyle gerek 
şehrimiz gerekse bölge için oldukça önemli bir 
potansiyel içeriyor. Bizler de bu potansiyelin 
farkında olarak Sapanca ilçemize altyapı, üst-
yapı, sosyal donatı alanları, sportif faaliyetler ve 
tarımsal alanda birçok yatırım gerçekleştirdik. 
Uluslararası standartlarda ses getiren birçok 
projeye imza attık. Bizler bu şehir ile var olduk 
ve bundan sonra da hem Sakarya hem de 
Sapanca’ya gerçekleştireceğimiz hizmetler 
devam edecektir” diye konuştu. 

nBaşkan Yüce konuşmasında birlik ve be-
raberlik vurgusu yaparak, “Bizler Büyükşehir 
Belediyesi olarak çalışmalarımızda her zaman 
ben demeden, teşkilatlarımız ve şehrimi-
zin tüm dinamikleriyle birlik ve beraberlik 
içerisinde hareket ettik. Bu noktada Sakarya 
İl Başkanımız Yunus Tever, Sapanca Belediye 
başkanımız Özcan Özen, başta olmak üzere 
kadın kollarımız, gençlik kollarımız ve ilçe teş-
kilatlarımız ile birlikte şehrimize emek verdik, 
kendilerine de kıymetli desteklerinden dolayı 
teşekkür ediyorum. İnşallah gelecekte de bu 
kardeşlik duygusu içerisinde çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz. Ben bu vesile hepinize saygı-
larımı sunuyor, böylesine bir programı tertip 
ettiği için Sapanca ilçe teşkilatımıza da ayrıca 
teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu. /7’DE

SATSO’dan kış 
lastiği uyarısı

Lüks araçlar artık
Emniyete ait!

LÖSEV mutlu et 
paketleri Sakarya’da

nSakarya Ticaret ve Sa-
nayi Odası bünyesindeki 
Otomotiv ve Yedek Parça 
Sektörü temsilcisi 21. 
Meslek Komitesi, 1 Aralık 
itibariyle başlayan zorun-
lu kış lastiği uygulaması-
na yönelik araç sahiplerini 
uyaran yazılı bir açıklama 
yaptı. /4’TE

nTarım ve Orman Bakanı 
İbrahim Yumaklı, “Yıl-
başı öncesi çok alışverişi 
yapılan ve yılbaşında çok 
tüketilen; kuruyemiş, unlu 
mamüller, beyaz et ve 
içecek, üretim, satış ve 
toplu tüketim yerlerine 
yönelik Eş Zamanlı Dene-
tim Programına başlıyo-
ruz’ dedi. /4’TE

n İçişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya suç örgütlerine ait 
23 aracın emniyete veril-
diğini açıkladı. Yerlikaya, 
“Artık bundan böyle bu 
araçlar, suç örgütlerinin 
değil; polisimizin emrin-
de, milletimizin hizmetin-
de olacak” dedi. /3’TE

nLÖSEV kanser ile müca-
dele eden ailelerini 12 ay 
boyunca taze kırmızı et 
ve et ürünleri ile destek-
liyor. Mutlu Et Projesi 
kapsamında bu yıl on 
binlerce aileye et yardımı 
yapılacak. /9’DA
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Afet bilinci
eğitimi aldılar 

Başkan Yüce, AK Parti Sapanca İlçe Başkanlığı tarafından düzenlenen Sapanca’da Başkan Yüce, AK Parti Sapanca İlçe Başkanlığı tarafından düzenlenen Sapanca’da 
son bir ayda 500 üye ve istişare toplantısına katıldı. Konuşmasında Sapanca’nın ge-son bir ayda 500 üye ve istişare toplantısına katıldı. Konuşmasında Sapanca’nın ge-
lişimine dikkat çeken Yüce, “Sapanca ilçemize altyapı, üstyapı, sosyal donatı alanla-lişimine dikkat çeken Yüce, “Sapanca ilçemize altyapı, üstyapı, sosyal donatı alanla-
rı, sportif faaliyetler ve tarımsal alanda birçok yatırım gerçekleştirdik. diye konuştu.rı, sportif faaliyetler ve tarımsal alanda birçok yatırım gerçekleştirdik. diye konuştu.

“SAPANCA’YI EVİMİZ GİBİ GÖRÜYORUZ” BİRLİK VE BERABERLİK VURGUSU “Engelli vatandaşlarımızın yanındayız”
nUğurum Yılmaz Erkek 
Kuaförü engelli bireylerin 
yanında olduğunu yaptığı 
çalışmalarla ortaya koyuyor. 
Her Salı engellilere hizmet 
günü ilan ederek ücretsiz bir 
şekilde bakım ve tıraş işlemleri 
yapılıyor. Yapılan açıklamada, 
“Aramızdaki engelleri kaldır-
mak için engelli vatandaşla-
rımızın yanındayız. Her Salı 
günü engelli vatandaşlarımızı 
gönüllü olarak ücretsiz tıraş 
ve bakım hizmeti sunacağız. 
Engelli insanlara saygı insan-
lara saygının göstergesidir” 
denildi. /5’TEKesintisiz Kesintisiz 

içme suyu içme suyu 
müjdesimüjdesi

nBüyükşehir Belediyesi, 25 yıldır 
Pamukova Pınarlı Mahallesi’ne 
hizmet veren içme suyu hattını 
yeniliyor. Bin 500 metre uzunluğa 
sahip hat üzerinde devam eden 
çalışmalar tamamlandığında 
mahalle sakinleri kesintisiz içme 
suyu ile buluşacak. /7’DE

Engelli çocuklara Engelli çocuklara 
oyun parkı sürprizioyun parkı sürprizi
nSakarya’da engelli bireyle-
rin motivasyonunu arttırmak 
amacıyla sık sık etkinlikler ya-
pılıyor. Bu önemli etkinlikler-
den birine imza atan Sakarya 
Engelliler ve Yardımlaşma 
Derneği Başkanı Aslı Çam, 
Sakarya kız yurdu gönüllü 
öğrencileri Serdivan AVM 
bovlingo oyun alanında özel 
gereksinimli çocuklara eşsiz 
anlar yaşattı. /5’TE

nBüyükşehir Belediyesi Aralık 
kültür sanat etkinlikleri Sakarya 
Kent Konseyi Gençlik Tiyatrosu 
tarafından sahnelenen ‘Ema-
netçi’ isimli oyun ile devam 
etti. /9’DA

nSakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Ulaşım/Ta-
şımacılık Grubu temsilcisi 
19. Meslek Komitesi öncü-
lüğünde sektör temsilcisi 
üyelerin katılımıyla istişare 
toplantısı gerçekleştirildi.

nToplantıya katılımcıları selamlayan 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Ak-
gün Altuğ; “Sakarya’da tüm çalışmala-
rımızın ortak amacı her alanda üretimi 
arttırmak üzerine. Organize sanayi 
bölgelerimizi büyütmeyi yeni organize 
sanayiler eklemeyi hedefliyoruz. 4’te

Yılbaşı Yılbaşı 
öncesi öncesi 
denetimler denetimler 
başlıyorbaşlıyor

Tiyatrocular Tiyatrocular 
beğeni topladıbeğeni topladı

Yine hamaset, yine algı Yine hamaset, yine algı 
yönetimi yine karartma!yönetimi yine karartma!

Ulaşım ve taşımacılık 
grubu bir araya geldi

Yüce “Uluslararası standartlarda ses getiren birçok projeye imza attık. Bizler bu şehir ile var olduk ve bun-
dan sonra da hem Sakarya hem de Sapanca’ya gerçekleştireceğimiz hizmetler devam edecektir” dedi

YUCE “SAPANCA
BIZIM EVIMIZ”


